
                                   

醫學部-醫學院開放日活動 

Medical Sciences Division – Faculty of Medicine Open Day Activities 

 

10:00-18:00 I座及足球場步徑 

   I Block Reception Area, Outdoor Area Adjacent to Athletics Track 

    

一般資訊和學生會展位、互動遊戲/身體分析展位、解剖活動、心肺復甦活

動、教學設施參觀 

General Information and student union booths, Interactive Games/ Body 

Analysis Booths, Anatomy activity, CPR activity, Teaching facility tour 

 

醫學院將透過互動攤位和手把手實踐體驗來展示本院本科及研究生課。參

觀者可以探索人體解剖模型、練習心肺復甦術、體成分檢測並參與營養科

學遊戲。 

The Faculty of Medicine will showcase its MBBS, BFNS, and postgraduate 

programs through interactive booths and hands-on experiences. Visitors can 

explore human anatomy models, practice CPR techniques, perform the Body 

Composition Analysis and engage in nutritional science games.  

 

來自澳科大醫學院學生會和亞洲醫學生聯盟(AMSA) 的學生代表將分享

他們的經驗和課外機會。資訊亭將提供有關招生、課程和職業道路的詳細

信息，使這項活動成為對未來的學生和公眾有吸引力且資訊豐富的活動。 

Student representatives from the Faculty of Medicine Student Union and AMSA 

will share their experiences and extracurricular opportunities. Informational 

booths will provide details on admissions, curriculum, and career pathways, 

making this an engaging and informative event for prospective students and the 

public. 

  



                                   

 

 

12:00-15:00 擎天匯校區二樓 

   2/F, Praia Park Campus 

 

擎天匯校區將提供醫學院參觀及臨床訓練醫學模擬培訓之旅。 

The simulation facility tours at Praia Park will offer insights into clinical training. 

 

有興趣參觀擎天匯校區醫學模擬培訓中心的人士，共有 2個時段。 

There will be 2 sessions for the visits in  the Center for Education in Medical 

Simulation in Praia Park Campus.  

 

參加上午時段請於上午 11 時前往 I 座地下櫃檯報名並於上午 11 時 25 分

前在 I座門口乘坐穿梭巴士前往目的地，參觀完畢將於中午 12時 45分在

擎天匯校區大堂乘坐穿梭巴士返回大學 I座； 

Interested parties who want to join the morning session should register at the 

Ground Floor in I Blk at 11am and take the shuttle bus in I Blk at 11:25am to the 

destination. After the visit, please take the shuttle bus in the lobby of Paria Park 

Campus at 12:45 noon and back to I Block, Main campus 

 

參加下午時段請於下午 2 時前往 I 座地下櫃檯報名並於下午 2 時 25 分前

在 I 座門口乘坐穿梭巴士前往目的地，參觀完畢將於下午 3 時 45 分在擎

天匯校區大堂乘坐穿梭巴士返回大學 I座。 

Interested parties who want to join the afternoon session should register at the 

Ground Floor in Blk L at 2pm and take the shuttle bus in I Blk at 2:25pm to the 

destination. After the visit, please take the shuttle  bus in the lobby of Paria Park 

Campus at 3:45pm  and back to I Block, Main campus. 

 


